
Město Mladá Vožice
Zápis

Z 5. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice konaného dne 12. června 2023 v zasedací síni MěÚ
Mladá Vožice
Přítomno - 13 členů městského zastupitelstva - viz prezenční listina
Omluveni - Jaromír Dvořák, Libor Mareš
Hosté -
Program:

l) Úvod a zahájení
2) Zpráva o činnosti Rady města Mladá Vožice
3) Protokol z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
4) Závěrečný účet města Mladá Vožice za rok 2022
5) Dotace spolkům
6) Akce k realizaci a financování - Poliklinika Mladá Vožice - chlazení prostor
7) Nemovitý majetek
8) Různé
9) Závěr

k bodu 1/
5. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice zahájil v 16.30 hodin starosta Mgr. Jaroslav větrovský.
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a je usnášeníschopné. Zápis z minulého
jednání zastupitelstva byl řádně zveřejněn, ověřen a nebyla proti němu z řad zastupitelů vznesena
námitka, čímž se zápis stal platným. Ověřovateli zápisu byli zvoleni Libor Herna a Ing. Radek PrůŠa
Dis. - 10 pro, 2 se zdrželi. Dále starosta seznámil s návrhem programu jednání - 12 pro.
Bodu 1/ jednání ještě nebyla přítomna zastupitelka Be. Simona Vandrovcová.

k bodu 2/
Starosta Mgr. větrovský předložil zprávu o činnosti Rady města Mladá Vožice za období od 4.
zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice (19. - 25. zasedání).
Zastupitel Kamil Neufus -přiblížit činnost spolku Silva Nortica
Starosta —jde o euroregion vytvořený několika regiony např. Česka a Rakouska. Členství umožňuje na
bázi partnerství čerpat dotační prostředky, např. z Fondu malých projektů, dále na rozvoj a propagaci
cestovního ruchu
Hlasováno o usnesení Č. 16/2023 - 12 pro, přijato usnesení Č. 16/2023
Bodu 2/ stále nebyla přítomna zastupitelka Bc. Simona Vandorvcová.

k bodu 3/
Předseda Finančního výboru jiří Fáček seznámil přítomné se závěry jednání výboru, který se sešel 12.
6. 2023. výbor především doporučil zastupitelstvu ke schválení závěrečný účet města a účetní
závěrku města za rok 2023, zařazení akce Poliklinika Mladá Vožice - chlazení prostor k realizaci a
financování, dary spolkům a návrh rozpočtového opatření.
Starosta poděkoval členům výboru i předsedovi za výbornou a aktivní práci. Dále uvedl, že zákon o
obcích dává zákonnou povinnost při zastupitelstvu zřídit výbory finanční a kontrolní. Kontrolní výbor
doposud dlouhodobě činnost nevyvíjí.
Zastupitel Libor Herna - konirolní výbor se má sejít 13. 6., tedyjižpracuje
Staros/a - ke dni 12. 6. 2023 není žádný relevantní yýstup z činnosti kontrolního výboru, 17. dubna
prosil o činnost výboru
Radní MUDr. Miroslav Smažík - nečinnost kontrolního výboru a zejména jeho předsedy pokládá za
velmi neštáslnou, alar/nujl"ce dlouhodobou, neboť od ustavení orgánů města uplynulo již bezniála 7
n7ěsíců. Nečinnost výboru může být negativně posuzována auditním orgánem, činnost výboru de/ínuje
zákon a není nijak složitá. Z výše uvedených důvodů navrhl MUDr. Smažík předsedovi výboru Liboru
Marešovi rezignaci, velnii politoval nepřítonmosti předsedy na jednání zastupitelstva. Uvedl, že
zastupitelstvoje povinno konat ve věci
Starosta - zda má uvedené chápatjako návrh na usnesení s výzvou k rezignaci
Radní MUDr. Miroslav Smažík - ano, je niožno takto brát
Zastupitel Jiří Fáček - vyzdvihl práci členů ,línančního výboru, kteří reagují neprodleně na podněty
předsedy, poděkoval paní Raškové za skvělou spolupráci. Tedy, pana předsedu neodvoláváme,
vyzývániejeho k rezignaci
Bodu 3/ již byla přítomna zastupitelka Bc. Simona Vandrovcová.



Hlasováno o usnesení Č. 17b)/2023 - 11 pro, 2 proti, přijato usnesení Č. 17b)/2023

k bodu 4/
Starosta předložil k projednání a schválení materiály - závěrečný účet města za rok 2022, účetní
závěrka města za rok 2022. Uvedl, že materiály byly v zákonné lhůtě zveřejněny, projednal je finanční
výbor. Dále inforinoval, že iněsto bude převádět přebytek hospodaření z minulých let ve výši cca 33
mil KČ, kdy v roce 2022 Činily investice města více než 33,5 mil KČ - nejvíce do stavby nových
pečovatelských bytů na Husově náměstí a obnovy vodovodu a kanalizace na průtahu města na Husově
náměstí.
Bez diskuze
Síarosta navrhl sloučit hlasování o návrzích usnesení č. 18/2023 a 19/2023 - souhlas zastupitelů
Hlasováno o usnesení Č. 18/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 18/2023
Hlasováno o usnesení Č. 19/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 19/2023

k bodu 5/
Starosta přednesl návrh na přidělení darů spolkům působícím ve městě. Vysoce ocenil jejich aktivitu a
poděkoval za činnost.
Zaslupile/ Jiří Fáček - vysoce ocenil činnost TJ Sokol ajejich akci pro širokou veřejnosl o uplynuléin
víkendu.
Hlasováno o usnesení č. 20/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 20/2023

k bodu 6/
Starosta navrhl k realizaci a financování - Poliklinika Mladá Vožice - chlazení prostor. Uvedl, že akce
je připravena po stránce výběru zhotovitele, stavebního řízení. Dále uvedl, že realizace jednotky
výrazně zlepší podmínky pro lékaře i pacienty v letních měsících, jde o vytváření podmínek pro
služby.
Hlasováno o usnesení č. 21/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 21/2023

k bodu 7/
- L nabídl k prodeji pozen7ek z důvodu umístění šach(y, ve které ústí kanalizacez Radvanova. V budoucnuje v úzeniním plánu navržena ČOV. Starosta s mĹsloslaroslou s ním

osobnějednali a dohodli, že měs/o nechá vypracoval zna/ecký posudek na ocenění pozemku.
Stalo se tak, s prodáva//cl'm byla dohodnuía koupě za cenu obvyklou
Bez diskuze

Hlasováno o usnesení Č. 22/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 22/2023

- Město vybudovalo na pozen7ku zpevněná asfaltová stání a nyní po geonzetrickém oddělení od
bytového domu 17. listopadu čd. 560 a vypořádání zástav a věcných břemen některých
spolupodílníků kupuje pozemek do svého v/aslniclvĹ za cenu zjišlěnou/lržní slanovenou
znalceni
Bez diskuze

Hlasováno o usnesení Č. 23/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 22/2023

- Jedná se o niajetkové vypořádánípozen7ků pod chodníky v ulici Jana Jeníka z Bratřic mezi
n7ěsten7 Mladá Vožice a jihočesjgn7 krajem pojejich rekonstrukci
Bez diskuze

Hlasováno o usnesení Č. 24/2023 - 13 pro, přijato usnesení č. 24/2023

k bodu 8/
Starosta seznámil s jednotlivými položkami návrhu rozpočtového opatření:

- Uložení části finančních prostředků na spořící účet
- Financování akce - Poliklinika Mladá Vožice - chlazení prostor
- Prodej poškozeného hasičského vozu
- Koupě a prodeje pozemků schválených na jednání zastupitelstva
- Darovací smlouvy spolkům
- Účelová dotace TJ Sokol

Diskuze zastupitelů:
Zastupitelka Bc. Simona Vandrovcová - pozastavení se Svobodného Mladovožicku na informací o
konánízastupitelstva. Dozvěděla se z Vožičanu, a to až 8. 6. 2023
Starosta — i'nateriály odeslány v souladu se zákoneřn, stejně jako svolání zastupitelstva. Pokud byly
doručeny s časovou prodlevou, není loto problén7 města a doručení
Bc. Vandrovcová - opětovně žádá o stanoveníplánu zasedání



Zastupitel Jiří Fáček - zasllq)i/e/s/]'o se //7I/Sl' scházet operativně pro potřeby zařazováníjednotlivých
akcí, informacenii disponuje

starosta Mgr. Jaroslav ětrovský
Ověřovatelé zápisu:

Ing. Ra ek Průša Dis7

Libor Herna

Jednání bylo ukončeno v 17.05 hodin
V Mladé Vožici dne 12. 6. 2023

místostarosta Tomáš Kukla


